
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-04-15, § 2 

 

 Tid: 15 april 2008 kl 16.30 – 17.00 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 25 april 2008 

  

 

 

Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  

 

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)   

Torhild Lamo (v)  

Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m)  

Bo Arkelsten (m)  

Datevig Mardirossian Lönn (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m) 

Åsa Nilsson Söderström (fp)  

Charlotte Svensson (s) tjänstgörande  

Milly Namiro Darlson (s)  

Lars Randerz (s)  

Kajsa Stenfelt (v)  

Hampus Rubaszkin (mp) 

 

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. Vidare 



  

tjänstemännen Louise Bill, Erica Lawesson, Anne Kemmler, Ted Ell, Ulla Ritzén, 

Anette Scheibe, Per Magnius, Niklas Svensson, Mattias Wäppling, Birgitta Björk, 

Karin Hebel och Marita Söderqvist samt borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och 

biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

 

Svar på fråga om trappa vid Sibeliusgången i Akalla 

Tjänstemannen Ted Ell från trafikkontoret svarade på fråga ställd av Anders Broberg 

på sammanträdet den 18 mars om trappa vid Sibeliusgången i Akalla. Trappan 

renoveras. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 

 

Föredragning om arbetet med kommande Översiktsplan  

Tjänstemannen Niklas Svensson från stadsbyggnadskontoret höll en föredragning om 

stadens arbete med nästa Översiktsplan. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 

 

Fråga om Slussens framtida trafikapparat 

Ledamoten Mats Lindqvist (mp) ställde fråga rörande planeringen av det framtida 

Slussen. Många medborgare hör av sig till nämndens politiker med frågor. Önskemål 

om en skriftlig redogörelse som svar på frågan framfördes. 

 

Ordförande Mikael Söderlund (m) underströk att förslaget till hur Slussen ska 

utformas i framtiden bearbetas just nu och att konkreta svar i alla delar inte kan ges. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt trafikkontoret att återkomma med svar på 

frågan i de delar som är utredda. 

 

 

Fråga om Djurgårdsbrons ombyggnad 

Ledamoten Mats Lindqvist (mp) ställde fråga om trafiksäkerheten i samband med den 

pågående renoveringen av Djurgårdsbron. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 

kommande sammanträde. 
 

 

Fråga om tidigare lagd skrivelse 

Vice ordföranden Jan Valeskog (s) frågade när svar på hans skrivelse om beräknade 

totalkostnader för upphandlingen av parkeringsövervakningen kommer att behandlas.  

 



  

Förvaltningschefen Magdalena Bosson svarade att kontoret avser att återkomma till 

nämnden med ett svar på sammanträdet den 20 maj. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


